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Szám: 1/1335-2/2016. 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2016. december 1-jén 18
00

 órai 

kezdettel tartott közmeghallgatásról. 

 

Jelen vannak:  Ambrus Tibor   polgármester, 

   Markó Péter 

   Dr. Balogh Emil 

   Simon Attiláné 

   Tislér Géza 

   Varga József   képviselők, 

 Dr. Szántód Anita  jegyző, 

 Boda Brigitta   jkv. vezető. 

az SZMSZ 2. számú melléklete szerinti meghívottak, valamint a lakosság részéről 96 fő. 

 

Ambrus Tibor: Tisztelettel köszönti a megjelent képviselőket, a Hivatal dolgozóit és a 

jelenlévőket. Sokan eljöttek a mai Közmeghallgatásra.  

Tisztelettel köszönti Jánka István körzeti megbízott urat. Ismerteti a közmeghallgatás 

napirendjeit. Kéri a napirendek elfogadását.  

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

282/2016. (XII. 1.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a közmeghallgatás napirendjét 

az alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIREND: 

1.) Beszámoló Csopak község 2016. évi közbiztonsági helyzetéről 

Előadó: Regdon László r. ezredes, rendőrkapitány 

2.) Tájékoztató a környezet állapotáról 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

3.) Polgármesteri beszámoló 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

 

1.) Beszámoló Csopak község 2016. évi közbiztonsági helyzetéről 

(A beszámoló a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Átadja a szót Jánka István körzeti megbízott részére. 

Jánka István körzeti megbízott: Köszönti a jelenlévőket. Csopak közbiztonságilag jó évet 

zárt. 40-60 bűncselekmény történt ebben az évben, főleg vagyon elleni bűncselekmények 

voltak, jellemzően személyek elleni bűncselekmények (zaklatások). 2015. évben például 

összesen 55 bűncselekmény történt a községben, idén 34. Halálos baleset nem történt. A 

súlyos illetve koccanásos balesetek többsége a 71-es és 73-mas számú főutakon történnek. 

Közlekedésrendészeti ellenőrzések folyamatosan vannak a településen. Rendszám felismerő 

rendszerük van, amely jelenlétével nem kell megállítani a járműveket. Határvédelmi feladatok 

jelentősen megnőttek az idei évben, Balatonfüredről is elvezényelték a kollégákat, ő is több 

esetben részt vesz ebben a feladatban.  A lakossági kérdésekre szívesen válaszol.  
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Farkas Balázs lakosság részéről: Megkérdezi, hogy a gyógynövény kereskedőkkel mi a 

helyzet? 

Jánka István körzeti megbízott: A Veszprém Megyei Rendőrkapitányság Bűnügyi Osztálya 

végzi a nyomozást ebben az ügyben. Annyit tud válaszolni a kérdésre, ami a nyomozás 

érdekeit nem sérti. Jelenleg ők is annyit tudnak, amennyit a hivatalos közlemények 

leközöltek. 

Herceg Mihály lakosság részéről: A strand fölötti sétányon van egy bicikli út. Nem érti, 

hogy miért mennek bizonyos biciklisták bent az úton, a gyalogosokat pedig szidják. Volt több 

eset, amikor szólt a biciklisnek, de a válasz felháborító volt. Ezekkel is kellene valamit 

csinálni. 

Jánka István körzeti megbízott: Foglalkoztak a kerékpárosokkal is, szabálysértő 

magatartást máshol is folytatnak. Fokozottan oda figyelnek rájuk. Figyelmeztetéssel zárta az 

intézkedést több esetben. Ilyen esetekben a rendőrséget is lehet értesíteni.  

Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni a balatonfüredi Rendőrkapitányság munkáját. A 

rendőrkapitány úrnak is külön köszöni, hiszen szoros kapcsolat van. A rendőrkapitányság 

emberei el voltak vezérelve idén, mégis ehhez képest fele annyi negatívan befolyásoló 

esemény történt a településen. Csopak továbbra is az ország egyik legbiztonságosabb 

települése, amely az adatokból is látszik.  

Jánka István körzeti megbízott: Csopak honlapján (www.csopak.hu) a telefonszámát 

megtalálják, aki nem tudja. Fordulhatnak hozzá bármivel kapcsolatban, ami a rendőrség 

hatáskörébe tartozik.  

 

2. Tájékoztató a környezet állapotáról 

(szóbeli előterjesztés) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Tájékoztatást ad az Önkormányzat 2016. évi 

környezetvédelmi állapotáról és a község jelenlegi helyzetéről, jövőbeni tervekről, 

elképzelésekről. 

Tájékoztatást adott többek között a térfigyelő kamerarendszerről, a szennyvízkezelés valamint 

a csapadékvíz elvezetésével kapcsolatban, amely problémát jelent. A Probio lehetőséget ad a 

zöldhulladék elhelyezésére. Külterületi utak felújítására beadásra került egy pályázat, valamit 

a Füredi út teljes felújítását is megterveztettük, amely teljes rekonstrukcióval, lakossági 

egyeztetésekkel meg fog újulni. 

Tájékoztatásul elmondta, hogy a belügyminiszter úr részére megfogalmaztak a balatonfüredi 

és a tihanyi polgármesterrel egy levelet a nyári zamárdi zenés nagyrendezvényekkel 

kapcsolatban, amelyben kérték az ilyen jellegű rendezvények esetében a közigazgatásilag 

határos önkormányzatok hozzájárulását. A miniszter úrtól azt a választ kapta, hogy a 

Minisztérium Önkormányzati Államtitkára foglalkozik az üggyel. A lakosságot erről is 

tájékoztatni fogja a későbbiekben. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozathozatal nélkül 6 igen 

szavazattal a környezet állapotáról szóló tájékoztatót elfogadta. 

 

3. Polgármesteri beszámoló 

(szóbeli beszámoló) 

 

Ambrus Tibor polgármester: A strandon lévő horgászstég ki- be rakása jelenleg több, mint 

3 M Ft-ba kerül az Önkormányzatnak, ezzel kapcsolatban a horgászokkal próbált megegyezni. 

Az Üdülőfalu működtetésére nonprofit kft-t szeretnének létrehozni. Ma már az önkormányzat 

nem képes arra, hogy nyereséggel működtesse.  

http://www.csopak.hu/
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Városok, Falvak Szövetségének az elnökségi ülése volt tegnap Csopakon, 20 polgármester és 

államtitkár úr volt jelen a szakmai találkozón. Csopakon nincs olyan szállás, ahol nagyobb 

társaságot el tudjunk helyezni.  

Nagyon sok embernek a munkáját köszöni, mind a Képviselő-testület, a Polgármesteri Hivatal 

munkatársai, az óvoda, az iskola, a gazdasági ágazat dolgozóinak. Kellenek a csopaki 

lakosok, a vállalkozók, akiktől ilyenné válik ez a település amilyen. Pénzügyileg a legjobb 

évet zárjuk. Köszöni a figyelmet. Kérdéseket várja a lakosságtól. 

 

A lakosság részéről kérdés, észrevétel nem hangzott el. 

 

Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni mindenkinek a részvételt. A Közmeghallgatást 

19.10 órakor bezárja. 

Békés adventet, Áldott Karácsonyt és nagyon boldog új évet kíván mindenkinek! 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 Ambrus Tibor  Dr. Szántód Anita 

 polgármester  jegyző 


